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Acta del Consell del Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 94 

Data: dimarts 25 de setembre de 2018 

Hora: 10.00 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

Assisteixen:  
Arbona Mengual, Vicent 

Cerezo García, Miguel 

Flors Herrero, Víctor 

Fernández Crespo, Emma 

García Agustín, Pilar 

González Guzmán, Miguel 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Llorens Vilarocha, Eugenio 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Roselló Ripollés, Salvador 

Scalschi Loredana  

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 
Camañes Querol, Gemma 

Jaques Miret, Josep Anton 

Sánchez Bel, Paloma 

Urbaneja García, Alberto 

Valcárcel Germes, Mercedes  

 

 

Ordre del dia 

  
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior 

2. Informe de la Direcció i de la representació del Departament a les diferents 

comissions 

3. Aprovació, si escau, del POD del Departament per al curs 2018/19 

4. Hivernacles 

5. Assumptes de tràmit 

6. Torn obert de paraules 

 

 

Desenvolupament de l'ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova per unanimitat l'acta de la sessió 93. 
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2. Informe de la Direcció i de la representació del Departament en les diferents 

comissions 

a) En el torn obert de paraula de l'última sessió del Consell es va tractar el tema de com 

s'ha complicat l'aplicació per a les compres. Des del Departament es va enviar una carta 

al vicerector d'Investigació i Transferència i al gerent per a exposar aquest tema. La 

carta es va registrar el passat 3 de setembre i, fins a la data, no hem rebut contestació. 

b) Es recorda als membres del Consell la importància de respondre les enquestes 

telemàtiques, perquè afecta directament els diners que rep el Departament. 

c) A final d'any se celebraran les eleccions a la Direcció del Departament. A més dels 

membres nats poden formar part del Consell de Departament fins a huit professors i 

professores no doctors, amb vinculació a temps complet, i quatre membres del PAS. A 

partir del dia 30 d'octubre es presentaran les candidatures al Consell; el 30 de novembre 

se celebraran les eleccions telemàtiques a membres del Consell i el 17 de desembre se 

celebraran les eleccions a la Direcció del Departament. 

d) Fins al dia 15 d'octubre s'ha d'indicar si algun professor o professora té pensat portar 

una persona conferenciant, en el marc de la seua docència (màxim una conferència per 

assignatura).  

L'estudiantat de doctorat que haja assistit a algun congrés al llarg de 2018, que ho 

comunique a la Direcció del Departament perquè se li pague l'ajuda, abans del 

15 d'octubre. 

e) Han arribat al Departament els nomenaments de professorat especialista: per a les 

proves d'accés de persones majors de 25 anys s'ha nomenat Gemma Camañes; per a les 

PAU, l'especialista de Biologia serà Begonya Vicedo i de Geologia serà Ignacio Morell. 

f) El romanent del pressupost de llibres que no s'haja utilitzat s'usarà per a comprar 

llibres per a l'Àrea de Zoologia. 

g) La beca de col·laboració del Departament ha estat sol·licitada per Sergio Alarcón 

Gual. El dirigirà Víctor Flors i és l'única sol·licitud que es va presentar. 

h) S'ha rebut una petició d'un grup d'investigació de Ciències de la Salut per a utilitzar 

l'equip d'HPLC del Departament. S'autoritza que el puguen seguir utilitzant. 

i) Pla estratègic del Departament: es compraran un parell d'estufes i una nevera per a les 

pràctiques, que podrien ser cofinançades amb el Departament de Medicina. 

3. Aprovació, si escau, del POD del Departament per al curs 2018/19 

 

En l'Àrea de Fisiologia Vegetal falten tres figures de professorat associat per assignar: 
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-Una que correspon a la que ja es va convocar en la convocatòria ordinària de places, i a 

la qual ha renunciat la persona que la va guanyar. Com que no hi havia més 

candidatures, s'ha de tornar a convocar. 

-Emma Fernández ha aconseguit el contracte de l'UJI per a estudis postdoctorals, per la 

qual cosa renuncia a la plaça de TORRE que estava ocupant. En la nova figura el 

nombre de crèdits de venia docendi màxim (huit) és menor als crèdits que impartia com 

a professora associada. 

-Victòria Pastor ha obtingut la plaça de professorat ajudant doctor, amb la qual cosa la 

seua dedicació docent canvia.  

Com en total se sumen quinze crèdits per a contractar en el segon semestre, no pot ser 

un únic TORRE el que assumisca tota la docència, per la qual cosa es traurà un TORRE 

9 i un TORRE 6. 

S'aprova el POD, tot i que falta que se solucione aquesta situació en Fisiologia Vegetal. 

4.  Hivernacles 

A l'agost es va contractar, per quatre hores diàries, un tècnic de personal de jardineria, 

atès que el personal tècnic de l'hivernacle enguany havia decidit gaudir de les vacances 

al mes d'agost i calia tindre un manteniment mínim de les plantes que estan en els 

hivernacles. Tot ha anat bé amb el contracte d'aquesta persona. 

S'informa de les despeses de l'hivernacle/parcel·la per part dels distints grups 

d'investigació. 

Des del Servei de Prevenció de Riscos Laborals es va fer un informe i des 

d'Infraestructures s'intentarà que es financen els diferents equips. El vicegerent es va 

reunir amb el director del Departament per veure què era prioritari. 

5. Assumptes de tràmit 
Es passa una factura de La Maquinista Villarrealense, SL per un import de 423,50 euros. 

 

6. Torn obert de paraules 
Víctor Flors dóna l'enhorabona a Vicent Arbona perquè s'ha aconseguit el finançament 

d'infraestructures que es va sol·licitar. Planteja la possibilitat de crear un institut 

d'investigació, idea que cal treballar perquè, si es crea, no pot ser una còpia del 

Departament. Indica també que el nombre d'estudiantat matriculat en primer curs 

d'EAMAR és molt baix. S'haurien d'explorar solucions per a aquest problema: dobles 

títols, etc. 

Sense més temes per a tractar, el director alça la sessió, de la qual, com a secretari, 

estenc aquesta acta.  

 

El secretari,        Vist i plau, 

 

 

 

 

 

 

 


